

April Dancers
Klaus Kietzmann
Kuntry Kuzins SDC, Wiesbaden
und / and EAASDC Honorary Lifetime Member

There exists a new travel club, the April Dancers, named after the persons in the novel of Jean Thesman „The last April Dancers“ as I got to know from well-informed people.

The only club evening in 2017 takes place at 1st of April as a guest at the regular dancing place of the Kuntry Kuzins in Wiesbaden from 20-22 o'clock. A "Must" for dangle hunters and collectors of signatures.

Club caller is the Englishman P. Attern, son of the legendary, long-time Bulletin agony aunt Mrs. P. Attern. Older readers surely will remember her prudent advices at interpersonal problems.

More information you get at club president (board@aprilancers.de).

Es gibt einen neuen Travel Club, die April Dancers, benannt nach den Figuren im Roman von Jean Thesman „The last April Dancers“, wie ich aus gut unterrichteten Kreisen erfahren habe.

Der einzige Clubabend im Jahr 2017 findet am 1. April am regulären Tanzplatz der Kuntry Kuzins in Wiesbaden von 20-22 Uhr statt. Ein „Muss“ für Danglejäger und Unterschriftensammler.

Clubcaller ist der Engländer P. Attern, Sohn der legendären, langjährigen Bulletin-Kummerkastentante Mrs. P. Attern. Ältere Leser erinnern sich sicherlich noch gerne an ihre weisen Ratschläge bei zwischenmenschlichen Problemen.

Mehr Informationen gibt es beim Clubpräsidenten Herbert Bonewitz (board@aprilancers.de).

